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Diskusná platforma Česko-slovenské energetické fórum usporiadala ďalší virtuálny stôl 
s názvom BACK TO THE FUTURE, kde sa debatovalo o obchodovaní s elektrinou v 21. storočí. 
Išlo už o druhú online diskusiu, ktorú platforma organizovala počas posledných troch mesiacov, 
a ktorá nadväzovala na článok Davida Kučeru Energetika ještě nikdy nebyla tak fascinující jako 
je dnes – dokážeme využít příležitosti, které nám nabízí? 

„Článok Davida Kučeru na webových stránkach ČSEF vzbudil veľký záujem a zároveň tiež vyhral 
v ankete o najžiadanejšiu tému na debatu, ktorá bola usporiadaná na portáli. Téma bola pre  nás 
veľmi zaujímavá aj z toho pohľadu, že oba štáty mali v podstate totožnú východiskovú pozíciu a 
aj napriek tomu sa každá strana rozhodla ísť inou cestou,“ hovorí Jiří Strnad, manažér platformy 
ČSEF. 

K okrúhlemu stolu „zasadli“ diskutujúci z oboch štátov. Konkrétne pozvanie prijali Michal Dubeň, 
člen predsedníctva ZSE Energia a.s., Libor Holub, obchodný riaditeľ  Bohemia energy, Michal 
Hudec, predseda združenia dodávateľov energií, Martin Ondko, predseda predstavenstva 
MAGNA ENERGIA a.s., a Jan Palaščák, generálny riaditeľ a predseda predstavenstva  skupiny 
Amper. Moderátormi diskusie boli David Kučera, generálny sekretár PXE a Lenka Vahalová 
z Českého rozhlasu. 

Počas diskusie sa hovorilo o mnohých témach, napríklad: 

• o rozdielnej miere regulácie na Slovensku a v Česku,
• o dynamických tarifách,
• o jednotlivých produktoch, ktoré sú na trhu k dispozícii,
• o digitalizácii a decentralizácii energetiky,
• o rozvoji AMM systému v oboch štátoch alebo
• o novej virtuálnej mene  CO2IN.

V mnohých prípadoch bola spoločným menovateľom príležitosť využitia transpozície európskych 
právnych predpisov (tzv. Zimného balíka) do národných legislatív na opätovné priblíženie 
pravidiel českého a slovenského trhu s elektrinou. Zatiaľ čo SR môže čerpať inspiráciu 



v pokročilejšej deregulácii trhu, ČR by naopak mohla využiť skúsenosti zo zavedenia 
inteligentného merania v SR.  

„Pre mňa je veľmi zaujímavý záver, že hoci má trh v oboch štátoch svoje špecifické problémy, tak 
sa nájdu ľudia a spoločnosti so zaujímanými projektmi, ktoré dokážu fungovať za akýchkoľvek 
podmienok,“ dodáva David Kučera.  

Celá diskusia je dostupná na kanále Youtube Česko-slovenského energetického fóra. 

Okrúhly stôl mediálne podporili webové portály oenergetice.cz, energie-portal.sk, a tzb-info.cz, 
časopis obnoviteľných zdrojov energie Energie 21 a platformy Energoklub a ENERGY-HUB. 

Závery a odporúčania vyplývajúce z diskusie budú zverejnené na webovom portáli platformy. 
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ČESKO-SLOVENSKÉ ENERGETICKÉ FÓRUM je otvorená diskusná platforma umožňujúca výmenu 
názorov českých a slovenských energetických expertov a zapojenie širokej verejnosti do 
diskusie s cieľom vytvoriť konsenzuálny názor k danej problematike. Na webových stránkach 
www.csef.cz a www.csef.sk sa môžete zapojiť do diskusie a pripojiť svoje komentáre a názory 
k rôznym témam z oblasti energetiky. Jedným zo základných pilierov ČSEF je prostredníctvom 
platformy umožniť efektívnejšiu spoluprácu medzi českými a slovenskými subjektami.  

https://www.youtube.com/watch?v=iRapHCBgtD0&t=825s
https://oenergetice.cz/
https://www.energie-portal.sk/
https://www.tzb-info.cz/
https://www.energie21.cz/
https://energoklub.sk/sk
https://www.energy-hub.cz/cs
http://www.csef.cz/
http://www.csef.sk/
http://www.csef.cz/
http://www.csef.sk/



